
Geachte Raadsleden 

Wij verontrustende burgers zijn bezorgd over de Klimaatplannen  

van onze Overheid 

Je hoort alleen nog dat we van het GAS afmoeten allemaal in een  

Electrische Auto ,maar ze kijken niet naar de gevolgen  

Allereerst De Warmtepomp  Kijk eens op YOU TUBE naar de  

5 Misverstanden over de Warmtepomp 

Kijken of iedereen nog zo positief ? 

Dan de E auto Waar komt al die stroom vandaan voor deze Auto 

Juist van onze Kolencentrales , wat is er dan nog zo groen aan  

maar daar hoor je niemand over , je mag alleen nog Groen denken  

heb je een kritisch geluid wordt je niet gehoord 

Dan de Zonnepanelen  , dit is zo lachwekkend  dat de mensen de  

STROOM  Niet aan het NET Kwijtkunnen , en waarom moeten wij van het GAS af ? 

Dit is de meest schone Brandstof  

Hier mede Verblijf ik   

En graag een Reactie op deze Mail 

 


